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Cold winter has come, after a heavy snow, the whole east is become vanity jade build by laying bricks or stones in the world. Upon the willows covered with silver, lawn also put on the silver. Cold winter has come, after a heavy snow, the whole east is become vanity jade build by laying bricks or stones in the world. Upon the willows covered with silver, lawn also put on the silver.
Morning, winter fog diffuse. Immediately after the fog clears, there was a beautiful picture. The pine needles are standing on a thick layer of white frost, white it is like a tree. A few blows over, the yellow leaves are falling.
In the snowy morning, I saw the white snow, really don't have the heart to go to step on it. When I was walking on the beishan stone road, I heard the squelching sound.
My face is frozen some tight, some itching,, although very cold, but the cold was also covered with my happy mood.
Winter is my favorite.
翻译：
寒冷的冬天来了，一场大雪过后，整个东方红都成了粉妆玉砌的世界。柳树上挂满了银条，草坪也披上了银装。寒冷的冬天来了，一场大雪过后，整个东方红都成了粉妆玉砌的世界。柳树上挂满了银条，草坪也披上了银装。
早上起来，冬雾弥漫。雾散之后，立即出现了一幅美景。那松树的针叶上凝着一层厚厚的白霜，像是一树洁白的秋菊。微几拂过，那黄黄的叶子纷纷落下。
在雪后的早上，我看到那洁白的雪花，真的不忍心去踩它。我走在北山的石路时，我听到了咯吱咯吱的响声。
我的小脸被冻的有一些发紧，还有一些痒，，虽然很冷，可是这种寒冷也被我那快乐的心情覆盖了。
冬天是我的最爱。
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It's cold in winter. The white snow covered the earth, and the snow mountains everywhere, the world is white. When it snows, people wear thick clothes, wearing a scarf, hat, his wrapped in thick, looks like a chubby snow man.
Winter is fun. In winter, we can snowball fights, make a snowman. We can go skiing, listening to the blowing with the wind from the ear, feel the fun of speed, can also be good to roll in the snow, the fall will not feel pain.
Winter is delicious. We can eat hot pot together around, chit chat. If a friend has come, I can take them to eat hot mutton bread in the soup, also can take them to the night market to eat barbecue.
It's busy in winter. New Year's day, the streets arrived, everywhere hung with red lanterns, beaming of couplets. During the day, the children can set off firecrackers, night, still can enjoy the colorful fireworks, Spring Festival, family reunion together, HuanHuanLeLe, home.
翻译：
冬天是寒冷的。雪白的雪花铺满大地，到处银装素裹，世界是白色的。下雪时，人们要穿着厚厚的衣服，戴着围巾帽子，把自己严严实实地包裹住，看起来像一个个胖乎乎的大雪人。
冬天是好玩的。冬天，我们可以打雪仗，堆雪人。我们还可以去滑雪，听着风从耳边呼呼地吹过，感受到速度的乐趣，也可以痛痛快快的在雪地里打滚，摔上一跤也不会觉得疼。
冬天是香喷喷的。我们可以围在一起吃火锅，谈天说地。如果有朋友来了，我可以带他们去吃吃热乎乎的羊肉泡馍，也会带他们去夜市吃烧烤。
冬天是热闹的。过年时，大街小巷人群川流不息，处处挂着红彤彤的灯笼，贴着喜气的对联。白天，小朋友们可以放鞭炮，晚上，还可以欣赏到五颜六色的烟花，春节时，一家人团聚围在一起，欢欢乐乐，热热闹闹。
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Winter comes quietly.
Winter is pure. Winter comes, the world becomes white, white flawless, white cedar serene shakedown is on the earth, as if for the carpet of the earth covered with a layer of silver. Embossed on the pine covered with white snow, just like loving mother gently holding the children of their own. Under the snow there were a little green pine needles, to the white world added a little not the same color.
Winter is quiet. White world in addition to white or white, as if a painter of a picture, a picture of white. In this white world, cute little animals are hiding at home sleeping; Lively children are hiding at home and it's warm woli,. Except for the howl of the north between white singing, traveling, almost no one in the white world.
Although winter tranquility, but sometimes I still full of laughter. Travel between the children in the snow. They work together to make a snowman together, they help each other figure moved north wind; Together they skipping a snowball fight, they smile melting snow; Together they sing happily, they the cheerful singing spread to every corner...
A unique in winter season, although it did not the vitality of spring, but more than a pure spring; Although it does not have summer bustling, but more than a quiet summer; Although it has no charming autumn, but a special joy more than autumn.
In winter, is a unique season; Is a charming season!
翻译：
冬天静悄悄地来了。
冬天是纯洁的。冬天一来，世界变得雪白一片，白得毫无瑕疵，白雪松软软地铺在大地上，好似为大地铺上了一层银色的地毯。松树上压着厚厚的白雪，宛如慈爱的妈妈温柔地抱着自己的孩子。白雪下的松枝还露出一点绿色，为这白茫茫的世界增添了一点不一样的色彩。
冬天是宁静的。雪白的世界除了白还是白，好像是画家的一幅画，一幅白色的画。在这雪白的世界中，可爱的小动物都躲在家里呼呼大睡;活泼的孩子们都躲在家里暖呼呼的被窝里，除了呼呼的北风在雪白之间歌唱、穿行外，几乎没有人出现在这雪白的世界里。
冬天虽然宁静，但有时还是充满欢声笑语的。孩子们在雪地之间穿行。他们一起齐心协力堆雪人，他们互助的身影感动了北风;他们一起蹦蹦跳跳地打雪仗，他们的笑容融化白雪;他们一起兴高采烈地唱歌，他们欢快的歌声传到每个角落……
冬天时一个独一无二的季节，它虽然没有春天的生机勃勃，但是却比春天多了一份纯洁;它虽然没有夏天的热闹繁华，但是却比夏天多了一份宁静;虽然它没有秋天美丽迷人，但是却比秋天多了一份与众不同的欢乐。
冬天，是一个独特的季节;是一个充满魅力的季节!
描写冬天英语作文演讲稿4
The weather in winter is a set of all the phenomena in a given atmosphere at a given time. It also includes interactions with the hydrosphere. The term usually refers to the activity of these phenomena over short periods (hours or days), as opposed to the term climate, which refers to the average atmospheric conditions over longer periods of time. When used without qualification, weather" is understood to be the weather of Earth.
Winter is cold. Let’s play the snowball and make snowman. The snowman is big . I like to play snowball. I am on the snow. The snow is cold. I have a scarf and coat. So I am not cold. I like the Christmas. Because I can see santa clus in Christmas . Christmas tree is beautiful. The presents are on the Christmas tree. I like winter. Do you like winter?
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I like winter best. I often go skiing on Sundays with my family. When it snows, everything turns white. There is thick snow on roads,strees,trees and houses. It's a beautiful world! My friends and I like making snowmen. Sometims we paly with snow . It's very interesting and exciting, And one of the most important reasons is that Spring Festival comes at this time of the year.
